


Van: Karin Walters <karin.j.walters@gmail.com>  
Verzonden: woensdag 3 april 2024 12:26 
Aan: Griffie-Hilversum <griffie@hilversum.nl> 
CC: Torres Barrera, Pilar <p.torresbarrera@hilversum.nl>; Hunnik, Karin van 
<k.vanhunnik@hilversum.nl>; Scheepers, Arno <a.scheepers@hilversum.nl>; Heller, Bart 
<b.heller@hilversum.nl>; Voorden, Gerben van <g.vanvoorden@hilversum.nl>; Top, Gerhard van den 
<g.vandentop@hilversum.nl> 
Onderwerp: Mijn verklaring 
 
Beste griffie, 
 
Graag onderstaande verklaring per ommegaande aan de raad doorsturen. 
 
Met vriendelijke groet, 
 
Karin Walters. 
 
---------------------------- 

Verklaring 
 
Ik heb besloten per direct te stoppen als wethouder van de gemeente 
Hilversum. Ik heb mijzelf 18 jaar met hart en ziel ingezet voor Hilversum 
en haar inwoners. Dit deed ik 8 jaar als raadslid en 10 jaar als wethouder, 
met vooral de portefeuilles Financiën en Sociale Zaken. Met trots heb ik 
samen met de fractie en wethouder Karin van Hunnik veel 
verkiezingspunten van Hart voor Hilversum gerealiseerd: wijkcentrum 
de Nieuwe Lelie wordt nu gebouwd in Hilversum-Zuid, de 
hondenbelasting is afgeschaft, er is regionale steun voor een nieuw 
dierenasiel, er komen 382 flexwoningen voor mensen in woningnood op 
het Circusterrein en er komen meer mensen in aanmerking voor 
minimaregelingen. Dit alles terwijl de woonlasten en de tarieven voor de 
parkeervergunningen laag bleven. 
 
Er is een publicatie geweest over mijn privé deelname aan een 
informatiebijeenkomst over kleinschalig biologisch boeren in Wit-
Rusland en Rusland. Biologisch boeren wordt in Europa steeds 
moeilijker, maar kennelijk is het onbestaanbaar dat je verkent of 
biologisch boeren in landen daarbuiten zou kunnen. Ik heb me altijd 
ingezet voor goed bestuur in Hilversum, als lokale politicus. Natuurlijk 
steun ik van harte dat we hier vluchtelingen uit Oekraïne opvangen en 
heb ik als wethouder het leed diep doorleefd dat de aanslag op de MH17 
in Hilversum veroorzaakt heeft. Door de publicatie over mijn privé 
verkenning word ik in de gevoeligheid getrokken van landelijke politieke 
thema's. Dit leidt af van effectief bestuur van mij en van het 
gemeentebestuur van Hilversum, waar ik altijd voor heb gestaan. 
 
Ik wens de inwoners en het gemeentebestuur alle voorspoed.  
 


